

Date: 27 July 2026

التاريخ: 27 يوليو 2026

**Attention: The Saudi Exchange Company
(Tadawul)
Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia**

السادة/ شركة تداول السعودية (تداول)
المحترمين
الرياض، المملكة العربية السعودية

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Addendum to the Notification of Resolutions to be Adopted by the Board of Directors of Americana Restaurants International PLC (the "Company").

الموضوع: ملحق إخطار بشأن القرارات المزمع إصدارها من قبل مجلس الإدارة لشركة أمريكانا للمطاعم العالمية بي إل سي ("الشركة").

With reference to the Company's notification published on 22 July 2026 (attached) regarding the matters to be discussed by the Board of Directors on 28 July 2026, the Company hereby notifies that a meeting of the Board of Directors will be held in person on the same day at 4 PM (UAE local time), and that an additional agenda item has been added as follows:

إشارةً إلى إخطار الشركة المنشور بتاريخ 22 يوليو 2026 (مرفق) بشأن المواضيع التي سيتم مناقشتها من قبل مجلس الإدارة بتاريخ 28 يوليو 2026، نفيذكم علماً بأنه سيتم عقد اجتماع لمجلس الإدارة حضورياً، في نفس اليوم، الساعة الرابعة مساءً (بالتوقيت المحلي للإمارات)، وإضافة بند آخر إلى جدول الأعمال كالتالي:

- Consideration of the proposal for the distribution of interim cash dividend for the period ended on 30 June 2026.

- دراسة مشروع توزيع أرباح نقدية مرحلية عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2026.

The Board of Directors' resolutions in respect of the above will be disclosed in due course.

وسيتم الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة المتعلقة بما ورد أعلاه في حينه.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،

ثاقب محمد صابر أعوان - Saqib Muhammad Sabir Awan
أمين سر المجلس - Secretary of the Board



- Copy to the Capital Market Authority - KSA

- نسخة إلى هيئة السوق المالية - السعودية

Date: 22 July 2026

التاريخ: 22 يوليو 2026

**Attention: The Saudi Exchange Company
(Tadawul)
Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia**

السادة/ شركة تداول السعودية (تداول)
المحترمين الرياض، المملكة العربية السعودية

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Notification of Resolution to be Adopted
by Circulation by the Board of Directors of
Americana Restaurants International PLC (the
"Company").**

**الموضوع: إخطار عن القرار المزمع إصداره بالتمرير من قبل
مجلس الإدارة لشركة أمريكانا للمطاعم العالمية بي إل سي
("الشركة").**

Subject to the recommendation of the Company's Audit Committee, the Board of Directors may, on 28 July 2026, consider and approve by circulation, among other matters, the Company's consolidated financial statements for the period ended on 30 June 2026.

نفيدكم علماً بأنه، رهنأً بتوصية لجنة التدقيق التابعة للشركة، من المقرر أن يقوم مجلس إدارة الشركة بتاريخ 28 يوليو 2026، عن طريق التمرير، بمناقشة واعتماد، من بين أمور أخرى، القوائم المالية الموحدة للشركة عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2026.

The Board of Directors' resolutions in respect of the above will be disclosed in due course.

وسيتم الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة المتعلقة بما ورد أعلاه في حينه.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،


ثاقب محمد صابر أعوان - Saqib Muhammad Sabir Awan
أمين سر المجلس - Secretary of the Board



- Copy to the Capital Market Authority - KSA

- نسخة إلى هيئة السوق المالية - السعودية